
 

 

Aan de Burgemeester en Wethouders van ‘s-Hertogenbosch 

             ’s-Hertogenbosch, 19 april 2016 

Schriftelijke vragen m.b.t. nieuwe richtlijnen gezonde kantines 

 
Geachte College, 
 
Net als in 2015 bezoekt een deel van de GroenLinks fractie dit jaar opnieuw een aantal 
scholen op de dag van de gezonde schoolkantine, de derde dinsdag in april. Opnieuw willen 
wij aandacht vragen voor het belang van gezonde scholen, een gezonde leefstijl en het 
tegengaan van obesitas.  
 
Het doel om alle schoolkantines gezonde schoolkantines te laten zijn in 2015 is helaas niet 
gehaald. Wat betreft GroenLinks gaat dat zo snel mogelijk alsnog gebeuren. Door de vele 
inspanningen is in Brabant wel 93% van de scholen actief bezig met een gezonder aanbod. 
 
Ons bezoek bracht ons tot een aantal vragen: 
 

1. Op welke wijze spant het college zich nog in om scholen gezonder te maken door in 
te zetten op gezond voedsel en een gezonde levensstijl volgens de aanpak ‘gezonde 
scholen’? 
 

2. Betekent het beëindigen van de JOGG aanpak in 2018 ook een verminderde inzet op 
het gebied van gezonde scholen? Zo ja, waarom kiest het college hiervoor? Zo nee, 
hoe wordt dit dan opgepakt?  
 

Het voedingscentrum heeft onlangs nieuwe richtlijnen opgesteld voor gezondere kantines. 
Vanaf 2017 vindt de beoordeling alleen nog plaats op grond van deze nieuwe richtlijnen. 
Naast schoolkantines zijn deze richtlijnen nu ook van toepassing op sport‐ en 
bedrijfskantines. Ook krijgt ook de presentatie van de betere keuzes in de kantine meer 
aandacht. 
 

3. Is het college het met GroenLinks eens dat ook in veel sport‐ en bedrijfskantines nog 
een wereld te winnen valt als het gaat om een gezond aanbod en de presentatie 
daarvan?  
 

4. Zet het college in het kader van JOGG of anderszins al actief in op de gezonde 
sportkantine? Zo ja, hoe? Zo nee, is het college bereid om ook in overleg met 
sportverenigingen en waar mogelijk bedrijven met behulp van de richtlijnen van het 
voedingscentrum in te zetten op een gezonder assortiment in de kantines daar?  

 
namens de fractie van GroenLinks, 
Patrick Leenders 


